
 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

van de gemeente Rijswijk 

Postbus 5305 

2280 HH Rijswijk 

 

Betreft: Verzoek om informatie ex artikel 44 van het Reglement van Orde 

Datum: 7 mei 2019 

 

Geacht college, 

 

Op 13 juni 2018 is in de Tweede Kamer bij de behandeling van de ‘wijziging van de begrotingsstaat van het 

Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties voor het jaar 2018’ een motie1 aangenomen die 

de regering oproept om de ‘Stichting Schooldakrevolutie’ actief te ondersteunen. De stichting streeft ernaar 

om in 2020 de helft van alle geschikte scholen in Nederland te voorzien van zonnepanelen. De motie roept 

de regering onder andere op het initiatief onder de aandacht te brengen bij scholen en gemeentes. Scholen 

die zelf de gelden niet hebben om te investeren kunnen dit tegen een lage rente en over een lange periode 

lenen vanuit een speciaal opgezet fonds door de Rijksoverheid en de BNG Bank. 

 

In het coalitieakkoord staat “We maken met schoolbesturen een investeringsprogramma voor duurzame 

scholen en groenblauwe schoolpleinen.” Uit de ‘dakcheck’ uitgevoerd door ‘Stichting Schooldakrevolutie’ 

blijkt dat er veel potentie is in Rijswijk 2. Op dit moment wordt daar geen gebruik van gemaakt en dat is 

zonde. Door het plaatsen van zonnepanelen kunnen energiekosten worden uitgespaard, gemiddeld 6000 

euro per jaar, en kan het geld nuttig worden besteed voor de kwaliteit van de scholen. GroenLinks en Beter 

voor Rijswijk zien een rol weggelegd voor de gemeente om scholen te stimuleren gebruik te maken deze 

kans. Gezien bovenstaande stellen wij u de volgende vragen: 

 

1. Bent u door het ministerie en/of de stichting benaderd over het initiatief ‘Schooldakrevolutie’? 

2. Bent u op de hoogte in hoeverre de scholen in Rijswijk zijn geïnformeerd en of scholen zelf interesse 

hebben getoond? 

3. Wat is de stand van zaken in Rijswijk ten aanzien van de hoeveelheid zonnepanelen op 

schoolgebouwen? 

4. Gaat het college in het integraal huisvestingsplan opnemen dat bij de verbouwing/ renovatie van 

schoolgebouwen eisen worden gesteld aan de constructie van het gebouw, zodat deze geschikt is voor 

zonnepanelen? 

5. In hoeverre ziet het college een rol voor de gemeente Rijswijk weggelegd bij het stimuleren van 

scholen bij het verduurzamen van schoolgebouw, bijvoorbeeld middels de ‘Stichting 

Schooldakrevolutie’? 

6. Is het college bereidt om, in navolging tot naburige gemeenten Maassluis, Midden-Delfland, Rotterdam 

en de provincie Zuid-Holland, een intentieverklaring te tekenen om alle potentiële scholen te voorzien 

van zonnestroom?  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Romke Jan de Vries      Arno van den Berg 

Raadslid GroenLinks Rijswijk     Fractieassistent Beter voor Rijswijk 

       

                                                        
1 https://zoek.officielebekendmakingen.nl/kst-34902-5.html 
2 https://schooldakrevolutie.nl/dakcheck/ 
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